Good day, Ivanov Adel Eduardovich with you.  I am 21 years old.  Born and raised in the city of Kazan.  He graduated from high school in 2015 and entered the energy college.  College has become a defining factor in my professional life.  I liked studying there and decided to continue my studies at Kazan State Power Engineering University.  But in connection with receiving a summons from the military registration and enlistment office, he went to repay the debt to the Motherland.
 During the service, I managed to see other cities of Russia, get to know different people, some of them became my friends.  After graduating from the service, he came to his hometown and beloved city to continue his studies, since in order to achieve high goals and career growth, knowledge and experience are required, both in theory and practice.  Using my current skills and abilities, I got a job as an electrician of the 3rd grade.
 If we talk about interests, I can say that in the distant past I went in for sports, achieved the title of candidate master of sports, which I continue to do to this day in my free time from work and study.


Доброго времени суток, с вами Иванов Адель Эдуардович. Мне 21 год. Родился и вырос в городе Казань. Закончил школу в 2015 году и поступил в энергетический колледж. Колледж стал определяющим фактором моей профессиональной деятельности. Мне нравилось там учиться и я решил продолжить обучение в казанском государственном энергетическом университете. Но в связи с получением повестки от военкомата, пошёл отдавать долг Родине. 
Во время службы удалось повидать другие города России, познакомиться с разными людьми, некоторые стали для меня друзьями. Окончив службу приехал в свой родной и любимый город для продолжения обучения, так как для достижения высоких целей и карьерного роста требуются знания, опыт,как в теории, так и практике. Использовав свои текущие навыки и умения устроился работать  на должность электромонтажника 3 разряда.
Если говорить об интересах, то могу сказать, что в далёком прошлом занимался спортом, достигал звания кандидата мастера спорта, чем и продолжаю заниматься по сей день в свободное от работы и учёбы время. 
